
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim                                           

P r o t o k ó ł   Nr XXXIX/09
z XXXIX-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 24 lutego 
2009 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.

Sesję rozpoczęto o godz. 13,00 a zakończono o godz. 14,30.
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych.
Lista obecności radnych stanowi Zał. Nr 1 do protokołu.
Lista obecności gości stanowi Zał. Nr 2 do protokołu. 
Obrady  prowadził  -  Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta                               - Alina Kopiczyńska
- Sekretarz Miasta                                - Katarzyna Kaniewska
- Radca Prawny                                    - Dionizy Szwedowski
- Inspektor                                            - Wioletta Nehring
- Inspektor                                            - Małgorzata Bukowska
- Tygodnik Internetowy – Grzegorz Podkomorzy

Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
5.  Interpelacje i wnioski.
6.  Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Nowym Mieście 
     Lubawskim wraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa za 2008 r.
7.  Sprawozdanie z działalności Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
     w Nowym Mieście Lubawskim. 
8.  Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście 
     Lubawskim .
9.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla miasta Nowego 
     Miasta Lubawskiego na lata 2009 – 2013.
10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej 
     w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
     gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009 r.
11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Miejskiego Ośrodka Pomocy 
     Społecznej w Nowym Mieście Lubawskim pn. : „Aktywna młodość – szansą sukcesu” 
     w ramach konkursu Priorytet VII Promocja Integracji Społecznej Programu Operacyjnego 
     Kapitał Ludzki  nr 2/POKL/7.2.1/2008ogłoszonego przez Samorząd Województwa 
     Warmińsko – Mazurskiego.
12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do prac nad opracowaniem strategii społeczno 
      – gospodarczego rozwoju Nowego Miasta Lubawskiego oraz przystąpienia do 
      opracowania Planu Rozwoju Lokalnego.
13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
14. Zakończenie sesji.



Ad. pkt. 1

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –A. Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  

Ad. pkt. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował 
radnego Henryka Mączkowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska 
jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego– Henryka 
Mączkowskiego na sekretarza obrad.

Ad. pkt. 3

Burmistrz – Alina Kopiczyńska  wniosła o wprowadzenie zmiany do porządku obrad 
uchwały w sprawie przystąpienia do prac nad opracowaniem strategii społeczno 
– gospodarczego rozwoju Nowego Miasta Lubawskiego oraz przystąpienia do opracowania 
Planu Rozwoju Lokalnego.
Rada Miejska jednomyślnie (przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu , przy 14 
głosach „za”) przyjęła powyższą zmianę.
Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad.
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad po zmianie.

Ad. pkt. 4

Informację  z  wykonania uchwał  Rady Miejskiej  w okresie  między sesjami  oraz  o 
wydanych zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję. Informacja stanowi zał. nr 3 do protokołu.
Ponadto  Burmistrz  Miasta  –  Alina  Kopiczyńska  udzieliła  uzupełnienia  do  informacji  z 
wykonania  wydanych  Zarządzeń  Burmistrza,  które  miały  miejsce  na  wczorajszym 
posiedzeniu.  Poinformowała,  iż  zgodnie  z  kodeksem  cywilnym  nieruchomości  gruntowe 
niezabudowane oddaje się w dzierżawę, a nieruchomości lokalowe w najem. Stawki czynszu 
dzierżawnego zostały zastosowane zgodnie z zarządzeniem Nr 89/2007 Burmistrza z dnia 4 
grudnia  2007r.  w  sprawie  ustalenia  stawek  czynszu  dzierżawnego  za  dzierżawę  gruntów 
stanowiących  własność  Gminy  Miejskiej  Nowe  Miasto  Lubawskie.  Jeśli  chodzi  o 
nieruchomość gruntową stanowiącą działkę nr 4/1 poł. przy ul. Narutowicza wyjaśniła, że 
celem oddania terenu jest uprawa rolna tak jak widnieje zapis w załączniku do Zarządzenia 
Nr 20/2009 z dnia 12 lutego 2009r., był to błąd pisarski.

Rada przyjęła powyższą informację  i sprawozdanie nie wnosząc uwag.

Ad. pkt. 5
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski odczytał odpowiedzi na interpelacje 

i wnioski radnych z komisji i sesji Rady Miejskiej w dniach 2 - 3 lutego 2009r. , stanowiące 
zał. nr 4 do protokołu.



Radny – Marcin Deja
Zwrócił się z zapytaniem jakie są procedury , czy te pieniądze, które szkoła wydała czy nie 
złamała zapisu umów
Burmistrz – Alina Kopiczyńska
Konsekwencją  nierozliczenia  się  z  poprzedniej  dotacji  jest  odrzucenie  sprawozdań  i  nie 
wzięcie pod uwagę przy konkursie na sport dzieci i młodzieży w tym roku

Radny – Marcin Deja
Czy to jest tylko jedyna sankcja, którą można stosować na jeden rok, czyli co drugi rok mogą 
występować nie wypełniać zobowiązań ?
Sekretarz – Katarzyna Kaniewska
Zgodnie z zawartą umową, które zawierają poszczególne organizacje, czy stowarzyszenia na 
realizację zadania w umowie jest określone na co mają być wydane pieniądze. Jeżeli klub czy 
organizacja  ,  która  otrzymuje  dotacje  nie  wykorzysta  zgodnie  z  przeznaczeniem,  jeżeli 
nieprawidłowo się rozliczy to najbardziej idącą sankcją jest zwrot udzielonej dotacji. 
W przypadkach stwierdzenia  braków w danym zakresie  taka  sankcja  będzie  musiała  być 
zastosowana.
W interpelacjach i wnioskach głos zabierali w sprawie:
Radny – Bogdan Cieplak
Trzeba  podjąć  jakieś  działania,  albo  pani  burmistrz  powoła  komisję,  albo  rzeczywiście 
zadziała w taki sposób że ogłosić, że szykuje się kontrolę odnośnie spalania, robi się coraz 
gorzej, ludzie dzwonią wieczorami.
Zapytał, czy pani burmistrz kontaktowała się bezpośrednio z szefem Eltronika?

Ad. pkt. 6
Wprowadzenia do sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji 

w Nowym Mieście Lubawskim wraz z informacją o stanie porządku i bezpieczeństwa za 2008 
r.
dokonał  Zastępca  Komendanta  –  Janusz  Browalski  .  Sprawozdanie  stanowi  zał.  nr  5  do 
protokołu.
Radny – Bogdan Cieplak
Zwrócił się z zapytaniem co to znaczy przestępstwo drogowe?
Zastępca Komendanta – Janusz Browalski
Udzielił odpowiedzi, że jest to między innymi jazda po pijanemu, wypadek drogowy, jeśli 
dojdzie do uszczerbku na zdrowiu
Radny – Marcin Deja
Jak cięcia finansowe MSW i A  wpłyną na funkcjonowanie naszej Komendy Policji?
Zastępca Komendanta – Janusz Browalski
Na pewno nie wpłynie to na bezpieczeństwo mieszkańców, zawsze my oszczędzamy. Mimo 
tego szumu o kryzysie otrzymujemy nowe pojazdy, idziemy ku nowoczesności.
Radny – Bogdan Cieplak
O ile jest mniejszy budżet w 2009r. w stosunku do budżetu 2008r.?
Zastępca Komendanta – Janusz Browalski
My nie prowadzimy księgowości własnej, jest to robione na poziomie wyższym.
Radna – Mirosława Czernysz
Zwróciła uwagę, iż kiedyś więcej widziało się chodzących policjantów, a teraz nie widać?
Zastępca Komendanta – Janusz Browalski
Z uwagi na dość dużą liczbę interwencji i ilość kolizji  patrol musi dysponować pojazdem, bo 
musi się przemieszczać, ludzi mamy tylu ilu mamy. Staramy uzupełniać patrole wieczorami 



i nocą, do południa ograniczamy służby patrolowe do minimum.
Radny – Romuald Koszewski
Ile posterunków jest w powiecie?
Zastępca Komendanta – Janusz Browalski
My w naszej  strukturze  nie  mamy posterunków,  mamy Rewir  dzielnicowy  w Biskupcu, 
wakatów nie ma.

Rada Miejska przyjęła przedmiotowe sprawozdanie, nie wnosząc uwag.

Ad. pkt. 7

Przewodniczący  –  A.  Nadolski  poinformował,  iż  sprawozdanie  z  działalności 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Mieście Lubawskim znajduje 
się w Biurze Rady i było do wglądu radnych. Pani Ewa Pielak dzisiaj nie mogła uczestniczyć 
i prosiła, ażeby jak będą jakieś pytania to osoba reprezentująca ją p. Joanna Punika spisze i jej 
przekaże, a ona udzieli odpowiedzi i przekaże radnym. 
Sprawozdanie stanowi zał. nr 6 do protokołu.
Radny – Bogdan Cieplak
Jak  wygląda  sytuacja  w  mieście  pod  względem zabezpieczenia  fizjologicznego,  jaka  jest 
zachorowalność na choroby zakaźne?
Przedstawiciel SANEPIDU
Jest to monitorowane. Sytuacja ta poprawia się. Duże zainteresowanie jest szczepionkami.
Radny – Bogdan Cieplak
Czyli żadnej epidemii w 2008r. nie stwierdzono?
Przedstawiciel SANEPIDU
Nie stwierdzono.

Rada Miejska przyjęła przedmiotowe sprawozdanie, nie wnosząc uwag.

Ad. pkt. 8

Wprowadzenia  do  sprawozdania  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej 
w  Nowym  Mieście  Lubawskim   dokonała  kierownik  Ośrodka  –  Elżbieta  Rogowska. 
Sprawozdanie z działalności MOPS w Nowym Mieście Lubawskim za rok 2008 stanowi zał. 
nr 7 do protokołu.
Radny – Bogdan Cieplak
Na str. 14 jest, że z pomocy na podstawie ustaw o świadczeniach rodzinnych, o postępowaniu 
wobec  dłużników  alimentacyjnych  oraz  zaliczce  alimentacyjnej,  oraz  o  pomocy  osobom 
uprawnionym do alimentów korzysta 1211 rodzin, jest to bardzo dużo, przeraża mnie ta ilość
Kierownik MOPS – Elżbieta Rogowska
Tak,  taka  ilość  korzystała.  Trzeba  spełniać  odpowiednie  warunki  na  daną  pomoc. 
Świadczenia rodzinne w całości dotowane są przez Województwa.

Rada Miejska przyjęła przedmiotowe sprawozdanie, nie wnosząc uwag.
Przerwa 5 minut.



Ad pkt. 9
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Aktywności Lokalnej dla miasta Nowego 
Miasta Lubawskiego na lata 2009 – 2013.

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15  głosach „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXIX/197/09 – stanowi zał. nr 8 protokołu

Ad. pkt. 10

Przewodniczący Komisji – Jarosław Oelberg przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski  po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały Rady Miejskiej  Nr XXXIV/82/08  z  dnia  23 
grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009r.

Rada  Miejska  przy  14  głosach  „za”  i  1  „wstrzymującym” podjęła  uchwałę  w  tej 
sprawie.
Uchwała Nr XXXIX/198/09 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. pkt. 11

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu Miejskiego Ośrodka Pomocy  Społecznej 
w  Nowym  Mieście  Lubawskim  pn.  :  „Aktywna  młodość  –  szansą  sukcesu”  w  ramach 
konkursu  Priorytet  VII  Promocja  Integracji  Społecznej  Programu  Operacyjnego  Kapitał 
Ludzki   nr  2/POKL/7.2.1/2008 ogłoszonego przez Samorząd Województwa Warmińsko – 
Mazurskiego.
Radny – Bogdan Cieplak
W jaki sposób ma być prowadzona realizacja tego programu ?
Kierownik MOPS – Elżbieta Rogowska
Program skierowany jest do młodzieży w wieku 18 – 25 lat , do dzieci i młodzieży  z rodzin 
korzystających z pomocy społecznej. Chodzi o aktywizowanie młodzieży, żeby w przyszłości 
podjęła pracę. Będzie podział na grupy: będą prowadzone kurs prawa jazdy, kurs nauki języka 
angielskiego, warsztaty komputerowe, informatyczne. Program będzie trwał od 15.04.2009r. 
do 30.11.2009r.

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15  głosach „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXIX/199/09 – stanowi zał. nr 10 protokołu

Ad. pkt. 12
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie

projekt uchwały w sprawie przystąpienia do prac nad opracowaniem strategii społeczno 
 – gospodarczego rozwoju Nowego Miasta Lubawskiego oraz przystąpienia do opracowania 
Planu Rozwoju Lokalnego.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 15  głosach „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XXXIX/200/09 – stanowi zał. nr 11 protokołu

Ad. pkt. 13
Odpowiedzi  na  wnioski  złożone  na  komisjach  wspólnych  w  dniu  23.02.2009r. 

udzieliła 
Burmistrz Miasta - Alina Kopiczyńska oraz Sekretarz Miasta - Katarzyna Kaniewska.
Sekretarz Miasta - Katarzyna Kaniewska



wniosek p. radnego Adama Kłosowskiego:
-  odnośnie kanalizacji na osiedlu Marianowo - w jakim procencie mieszkańcy mojego osiedla 
są    podłączeni do kanalizacji i czy Ci co się nie podłączą poniosą konsekwencje?
 Zgodnie  z  umową  zawartą  z  firmą  Sanmel  zadanie  zostało  zakończone.  Obejmowało 
wykonanie 322 przyłączy. Do dnia 24 lutego 2009r. zostały podpisane 272 umowy pomiędzy 
właścicielami a MPGK , stanowi to 84% nieruchomości objętych projektem. Nie podłączenie 
będziemy wyciągać konsekwencje
- odnośnie pobierania opłat za uczestnictwo w kółkach zainteresowań przez dyrektora MCK
  Zgodnie z ustawą o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej dyrektor takiej 
placówki  ma  możliwość  wydawania  dokumentów  wewnętrznych,  które  regulują  sprawy 
finansowe. Takie zarządzenie zostało wydane przez dyrektora MCK, które określa opłaty za 
poszczególne zajęcia realizowane przez tą instytucję oraz określa także sprawy związane ze 
zwolnień  opłat  ,  bądź  uzyskanie  bonifikaty  za  dziecko,  jest  to  wprost  uregulowane  w 
zarządzeniu dyrektora instytucji kultury.
Burmistrz - Alina Kopiczyńska
Pytanie radnego A. Kłosowskiego:  Czy p. Burmistrz wiadomo coś jest na temat skończenia 
nadawania programu nowomiejskiego przez Telewizję Eltronik, gdyż obwinia się tym władzę 
samorządową ?
Poinformowała,  iż  nie  ma  żadnego  wpływu  na  to,  że  firma,  która  prowadzi  działalność 
gospodarczą nadaje, bądź nie nadaje jakiś program. Rozmawiałam z panem prezesem , ale 
dotyczyła ona zupełnie innego zagadnienia, chodziło o monitoring miasta.
Pytanie A. Kłosowskiego : Jak zakończyła się sprawa naboru dzieci do przedszkola? W tej 
chwili nasze władze oświatowe wycofały się z części ustaleń, które były wcześniej forsowane 
i myśmy też zdecydowali się na taki krok, ażeby przeczekać temat i zdiagnozować go. W tej 
chwili od 
1 marca do końca marca rodzice będą mogli składać deklaracje o chęci posłania dziecka do 
szkoły, o chęci posłania dziecka do zerówki w szkole i dopiero po zdiagnozowaniu problemu, 
pod  koniec  marca  zapoznam  państwa  z  tymi  ustaleniami  i  wspólnie  podejmiemy  jak 
najbardziej wiążące stanowisko , stanowisko będzie wspólne.
Sekretarz  Miasta - Katarzyna Kaniewska
pytanie radnego Cieplaka :
- dot. wywożenia ziemi na tereny przy ul. Jagiellońskiej, czy jest to teren zalewowy - zgodnie 
z planem, który określa, które tereny są zalewowe teren, o który pan pytał nie jest strefie 
zalewowym.
-  dot.  produkcji  biomasy przy ul.  Kasztanowej  –  ten  teren jest  to  kontynuacja  wcześniej 
zawartej  umowy,  która  mówiła  o  produkcji  biomasy  na  tym  obszarze,  on  bezpośrednio 
przylega do planowanej drogi przy ul. Kasztanowej, są tam tereny obniżone. W planie jest on 
terenem zielonym.
Radny – Adam Kłosowski
Zwrócił się z zapytaniem czy taka wypowiedź padła ze strony pani dyrektor Przedszkola : 
„Zabierajcie dzieci z Przedszkola sami, bo w przeciwnym wypadku zrobią to za was radni”
Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski
Skąd pochodzi ta wypowiedź?
Radny – Adam Kłosowski
Jest  to  wypowiedź  z  pisma,  które  wpłynęło  od  p.  Kowalskiego i  w tym piśmie  jest  tak 
napisane.
Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski
Przed moim wyjazdem ja rozmawiałem z p. Kowalskim i p. Kowalski miał pewną wiedzę ode 
mnie  jak  również  od  p.  burmistrz,  która  również  tego  samego  dnia  rozmawiała  z  p. 
Kowalskim o procedurach, które muszą się zdarzyć, ażeby podjąć jakieś decyzje.



Dyrektor Przedszkola – Katarzyna Haponiuk – Kułakowska
Odniosła się do sytuacji, która miała miejsce 16 stycznia 2009r.W związku z tym, że pani 
burmistrz poprosiła mnie, ażebym poinformowała rodziców, że będzie weryfikacja sieci szkół 
i  że  są  zmiany  ustawy o  systemie  oświaty  przedstawiłam rodzicom informację,  które  są 
również umieszczone na stronie Ministerstwa Edukacji Narodowej. Posłowie proponują, aby 
tak jak do dzieci szkolnych obowiązek szkolny dla dzieci 6 latków został wprowadzony od 1 
września 2012. W okresie przejściowym w latach 2009 -2011 czy dziecko 6 letnie zostanie 
uczniem  będą  decydowali  rodzice.  Następnie  odczytała  informacje  ze  strony  MEN, 
przedstawiła zmiany dot. ustawy o systemie oświaty.
Burmistrz – Alina Kopiczyńska
Zwróciła się do pani dyrektor Przedszkola czy takie stwierdzenie, które zostało przytoczone 
padło,  czy  nie.  Jeżeli  były  powiedziane  te  słowa  to  wystarczy  powiedzieć  przepraszam 
państwa .
Dyrektor Przedszkola – Katarzyna Haponiuk Kułakowska
Oświadczyła, że nie powiedziała takich słów.
Radny – Adam Straus
Dlaczego tak późno my radni dowiedzieliśmy się o tym piśmie?
Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski
To pismo wpłynęło pod koniec stycznia i leżało na biurko. Pan Darek otrzymał ode mnie 
informację, żeby radni się zapoznali i z tego co wiem przed moim odjazdem część radnych 
zdążyła się zapoznać.
Radny – Bogdan Cieplak
W  jaki  sposób  odbywać  się  będą  rekrutacje  do  programu  „Aktywna  młodość  –  szansą 
sukcesu” np. na naukę prawa jazdy?

Sekretarz - Katarzyna Kaniewska
Jeżeli komisja oceniająca wniosek określi, że zasady rekrutacji są nieprawidłowe to wniosek 
nie  będzie  realizowany.  Zasady  rekrutacji  z  pewnością  będą  ogłoszone  w  momencie 
przystąpienia do programu.
Radny – Adam Kłosowski
Czy wydanie zarządzenia przez panią dyrektor MCK jest zgodne z ustawą i czy byśmy mogli 
je zobaczyć, może niech będzie do wglądu w Biurze Rady.
Sekretarz - Katarzyna Kaniewska
Zarządzenie  jest  wydane  na  mocy  ustawy  o  organizowaniu  i  prowadzeniu  działalności 
kulturalnej.  W  przypadku,  gdyby  takie  zarządzenie  nie  było  przyjęte  różne  opłaty  są 
traktowane  jako  datki  dobrowolne.  W  momencie  określenia  zasad,  czyli  wprowadzenia 
zarządzenia  o  opłatach  za  poszczególne  zajęcia,  to  opłaty  są  obligatoryjne,  bo  jest  to 
dokument  wewnętrzny  jednostki.  Zarządzenie  mam  przy  sobie  ,  jeśli  sobie  życzycie  to 
skserujemy i damy do Biura Rady.
Radny – Jarosław Oelberg
Mieliśmy podjąć jeszcze decyzje odnośnie godzin odbywania posiedzeń komisji i sesji, tak 
jak było mówione tydzień temu, wczoraj też poruszaliśmy temat
Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski
Komisje  są  komisjami,  a  na  sesji  jeżeli  pada  jakiś  wniosek  to  należy  go  powtórzyć,  ale 
słyszałem tu wniosek pani radnej Wysokińskiej
Radna – Krystyna Wysokińska
Proponuję, żeby przewodniczący zakończył sesję i my zostaniemy i ustalimy
Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski



To jest sprawa techniczna i należałoby by wyjaśnić podłoże prawne i myślę, że po sesji po 
krótkiej przerwie wrócimy i przedyskutujemy, proszę pana mecenasa, ażeby został.

Ad. pkt. 14

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski 
zamknął obrady XXXIX - tej sesji Rady Miejskiej.

  Sekretarz obrad:                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej

 Henryk Mączkowski                                                                      Andrzej Nadolski


